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Dear MSC DG Customers, 

尊敬的MSC危险品客户， 

 

Please be advised that if you have DG planning to transship at Singapore, you can have a self-check for DG 
restriction by below steps: 

请注意客户可以通过以下步骤自行查询危险品如需在新加坡码头中转是否有限制。 

 

1st step: Click on below link to browse Singapore PSA terminal website 

https://www.portnet.com/DGWebPublic/com/pn2/dg/web/newdgchemicalpublic/restrEnquireController.jpf 

第一步：点击以下链接访问新加坡PSA码头网站 

https://www.portnet.com/DGWebPublic/com/pn2/dg/web/newdgchemicalpublic/restrEnquireController.jpf 

 

2nd step: Input UN number according to your request, then press “Enter”. 

第二步：根据需求输入危险品联合国编码并按“回车”键。 

 

3rd step: Check if have restriction based on PSA Group (in red circle) & Weight Restriction (in green circle) 
description. 

第三步：根据PSA Group（红色框）和Weight Restriction（绿色框）的描述查询此类危险品是否有限制
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PSA Grp:  

1S, 2S, 2A, 2B, 2F, 3 – DG is recommended for storage  

1S, 2S, 2A, 2B, 2F, 3 – 危险品可以堆存 

 

1D, 2 – DG is not recommended for storage  

1D, 2 – 危险品不推荐堆存 

 

Wt Restr: 

Y -  DG has weight restriction 

Y – 危险品有货重限制 

 

 

In case your requested UN is classified as Group “1D” or “2”, or Wt Restr is “Y”, DG Monitoring fee SGD 450/20’ 
& SGD 600/40’ will be occurred.  

如果所查询的危险品联合国编码被归为“1D”或者“2”，或者货重限制为“Y”，将会产生新加坡币450/20’ & 
600/40’的码头监控费用。 

 

 

 

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and 
cooperation.  Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.  

借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问，欢迎垂询。 

 


